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Kulturudvalget 

  

Hej  

Jeg har et enkelt spørgsmål omkring TV licens - hvorfor er studerende (stud.) ikke fritaget, 

eller kan få nedsat licens når folkepensionister kan. Mig bekendt har de stud. mindre end 

pensionister - som jeg ser det, er der mange stud. der går med dårlig samvittighed fordi de 

snyder med licensen, men de har ikke penge til det også. Min søn ringede til mig omkring 

licensen han skulle tilmelde sig – for ham er ca. 2000 kroner årligt et helt måneds buget, 

telefon, mad, transport osv, det kan ikke være rigtigt. Håber at kulturudvalget har fingeren 

på pulsen, og giver mig ret, licensen for stud. skal bortfalde eller laves om. Glæder mig til 

svaret - tak for hjælpen. 

  

 

Venligst 

 

Bent Ivert Johansen 

Sjælstoftevej 19, Sjælstofte 

4895 Errindlev 
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